
     Protokół Nr XXII/2021  

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w  dniu 23 grudnia 2021 roku w lokalu remizy 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Dobrem. 

Obrady rozpoczęły się o godzinie 9 10 i trwały do godziny 12 40 . 
W sesji udział wzięło 14 radnych , nieobecny Pan Sławomir Wierzba. Lista obecności w 
załączeniu. 
Ponadto w sesji udział wzięli : Wójt Gminy Dobre , Zastępca Wójta Gminy , Skarbnik i 
Sekretarz Gminy . 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący rady Gminy Dobre Pan Waldemar Szymański , 
który powitał wszystkich zebranych , poinformował ,że w sesji udział bierze 14 radnych co 
stanowi 94 % ustawowego składu rady , w związku z  tym sesja władna jest do 
podejmowania uchwał. Następnie Przewodniczący rady Gminy odczytał porządek obrad – na 
piśmie w załączeniu . 
 
Wójt Gminy – poproszę o wniesienie do porządku obrad następującej uchwały w sprawie  
zmiany wysokości za inkaso za odpady z 5 % na & % ,żeby bardziej zmobilizować sołtysów  
w zbieraniu opłat . Dlatego proponuje wzrost prowizji  jako punkt 9a. 
Następna sprawa , w  dniu wczorajszym  otrzymaliśmy informację ,że musimy wprowadzić do 
budżetu jeden tysiąc złotych  w dz.853 środki z funduszu pracy . Jeśli nie przyjmiemy tej 
kwoty  to nam środki przepadną. 
Następna rzecz to zmiany w budżecie załącznik nr 2 plan wydatków fundusz sołecki Dobre III. 
Powstał błąd merytoryczny , powinien być zapis „dokumentacja i zakup materiałów  
ul. Dobrzynieckiego. Bardzo proszę o zapisanie, uciekło to przy przepisywaniu. 
 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmianę do porządku obrad . 
 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad . 
 
Do pkt.2. Wpłynęło pięć uchwał Regionalnej Izby obrachunkowej w Warszawie dot.uchylenia 
w części uchwał Rady Gminy . Uchylenia te nie mają wpływu na ważność  całych uchwał. 
Uchwały RIO znajdują się do wglądu na stanowisku ds.Rady Gminy oraz opublikowane są w 
biuletynie informacji publicznej Urzędu Gminy w   Dobrem. 
 
Do pkt.3. Rozpatrzenie wniosków stałych Komisji Rady Gminy  z ostatnio odbytych posiedzeń. 
 
Wpłynęły dwa wnioski z Komisji BOR , pierwszy o zapewnienie 14 godzin świetlicy dla dzieci ze szkoły 
podstawowej w Mlęcinie , drugi w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Dobre . 
Wniosek drugi rozpatrywany będzie w punkcie 13 podczas ustalania wy nagrodzenia dla Wójta Gminy  
 
 Radna H.Wadas -  kwestia godzin świetlicowych była podjęta na Komisji BOR , radni nie są 
księgowymi , Pan Laskowski powiedział ,że na jedno zadanie należy się z urzędu i a na drugie nie. 
To nie Rada szuka pieniędzy . 
Radca prawny – jeżeli Komisja zgłasza wniosek formalny to powinna wskazać skąd środki . 
Radny K.Laskowski – ja odnoszę wrażenie ,że pan Przewodniczący zamierza  podważyć wniosek 
Komisji . W takim razie skąd weźmiemy środki na wynagrodzenie Wójta . 
Przew.Rady Gminy – Panie radny proszę przeczytać Statut Gminy ,proponuję  ten wniosek przekazać 
do Wójta Gminy i Pan Wójt podejmie decyzje skąd te środki . 
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Wójt Gminy – dużo debatowaliśmy na ostatniej Komisji odnośnie godzin świetlicowych. 
Rozmawiałem z przewoźnikiem, spotkam się  z nim po świętach i będę rozmawiał .Jeśli ten wniosek 
zostanie do mnie przesunięty to ja wtedy zajmę się tym i poinformuje Radę. 
Radna H.Wadas – sprawa świetlic wraca do nas jak bumerang .Systematycznie odrzucane były 
wnioski dyrektorów szkół .Jest obowiązkiem zapewnienie świetlicy i nie rozumiem skąd ten problem. 
 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli wniosek ,aby wniosek dot.14 godzin świetlicowych 
dla Szkoły Podstawowej w  Mlęcinie przekazać Wójtowi Gminy . 
 

Do pkt.4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz realizacji uchwał Rady  
Gminy . 
 
Wójt Gminy – ostatnia sesja odbyła się w dniu 17 listopada br. 
1/przyjąłem  29 petentów , 
2/uchwały są w trakcie realizacji , 
3/ w dniu 18 listopada  uczestniczyłem w posiedzeniu Senatu , w spotkaniu uczestniczyło 
wiele osób , padło wiele informacji dot. Polskiego Ładu , 
4/w dniu 19 listopada brałem udział w spotkaniu w Komendzie Powiatowej Straży Pożarnej  
w Mińsku Maz. dot.OSP  . Jest zamysł ,aby PSP kupiła quada . Komendant był w każdej gminie 
i rozmawiał z wójtami .Wszyscy Wójtowie  zadeklarowali dofinansowanie , 
5/w dniu 23 listopada brałem udział w spotkaniu z przedstawicielem stowarzyszenia , które 
interesuje się naszym Muzeum i chciałby promować naszą gminę, musimy mocno w to wejść, 
6/w dniu 27 listopada odbyło się uroczyste przyjęcie – powitanie samochodu dla OSP w  
Dobrem, 
7/w dniu 30 listopada podpisałem umowę na zbiórkę odpadów na naszym terenie, 
8/w dniu 2 grudnia brałem udział w uroczystości w Mińsku Maz. Mińsk Maz. był stolicą 
kultury Mazowsza  i to spotkanie było podsumowaniem rocznego całokształtu, 
9/w dniu 3 grudnia w Kałuszynie odbył się  Korowód Kolędowy , GOK w  Dobrem zajął drugie 
miejsce , 
10/w dniu 5 grudnia obchodziliśmy rocznicę urodzin Marszałka Józefa Piłsudskiego  , 
uroczystość rozpoczęła się mszą świętą , zapraszam do członkostwa w formacji Piłsudczyków, 
11/w dniu 6 grudnia odbyło się uroczyste odpalenie choinki w parku, 
12/w dniu 9 grudnia odbyło się uroczyste przekazanie samochodów dla OSP z terenu powiatu 
mińskiego  .Nasza gmina przekazała dla OSP Dobre dofinansowanie na samochód w 
wysokości 450 tysięcy złotych, 
13/w dniu 12 grudnia odbył się Kiermasz Świąteczny , koncert zespołu , występowały dzieci 
ze Szkoły  Podstawowej w Dobrem , były wystawy kół gospodyń wiejskich , było bardzo dużo 
ludzi , 
14/w dniu 14 grudnia rozwieziono paczki świąteczne dla osób potrzebujących, środki na 
paczki pochodziły od pracowników Urzędu Gminy i GOPS-u , było wiele łez i wzruszeń dla 
wszystkich, 
15/w dniu 15 grudnia  uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym w OSP w Dobrem, 
16/w dniu 16 grudnia nie rozstrzygnięto przetargu na remont świetlicy w Rakówcu , ogłosimy 
drugi przetarg , 
17/w dniu 21 grudnia  odbyło się uroczyste spotkanie opłatkowe z załogą Urzędu Gminy , 
GOPS-u, GOK-u , 
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18/w dniu 17 grudnia odbyła się Komisja BOR , analizowano projekty uchwał , analizowaliśmy 
pismo Rady Rodziców ze Szkoły Podstawowej w Mlęcinie ,analizowano projekt budżetu na 
2022 rok, 
19/pozyskaliśmy 8 samochodów żużlu na drogi , 
20/ogłoszono przetarg na remont centralnego ogrzewania w remizie OSP w  Dobrem, 
21/jesteśmy przygotowani do sezonu zimowego , mamy piasek , piaskarkę, 

 
Do pkt.5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej  ceny jednostek paliwa w Gminie Dobre na 
rok szkolny 2021/2022. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 wstrzymującym się od głosu . 
 
Uchwała nr XXII/249/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 

Do pkt.6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad i trybu postepowania przy udzielaniu spółkom 
wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy Dobre i sposobu jej rozliczenia. 
 
Radny M.Poławski – dlaczego wskazano termin 30 czerwca 2024 roku? 
Protokólantka – wynika to z opinii Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 wstrzymującym się od głosu . 
 
Uchwała nr XXII/250/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 

Do pkt.7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia metody oraz stawki opłaty  za 
gospodarowanie odpadami  komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących  bioodpady stanowiące odpady 
komunalne w kompostowniku przydomowym na terenie gminy Dobre . 
 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę . 
Uchwała nr XXII/251/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 

Do pkt.8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Dobre i zagospodarowania tych 
odpadów.  
 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę . 
Uchwała nr XXII/252/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Do pkt.9. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Dobre . 
 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę . 
Uchwała nr XXII/253/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 

Do pkt.9a Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/86/19 Rady Gminy Dobre z  
dnia 30 grudnia 2019 roku w  sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na terenie gminy Dobre w drodze inkasa , wyznaczenia inkasentów oraz 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
 Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 wstrzymującym się od głosu . 
 
Uchwała nr XXII/254/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 

 
Do pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy    
Dobre na 2022 rok. 
 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę . 
Uchwała nr XXII/255/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 

Do pkt.11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Dobre na  
2022 rok. 
 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę . 
Uchwała nr XXII/256/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 

Do pkt.12. Podjęcie uchwały w  sprawie w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Dobre na lata 2022-2032.   
 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę . 
Uchwała nr XXII/257/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 

Do pkt.13.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dobre. 
 
Przew.Rady Gminy- podwyżka wynagrodzenia to nie mój wymysł. 
 
 

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Radny K.Laskowski – tak , to nie jest wymysł  pana ,ale pan przyjął maksymalne stawki .To jest pensja 
ministra , w tych granicach zarabia premier .Rozporządzenie nie rozróżnia na gminy ,miasta , miasta 
prezydenckie. Chce zwrócić uwagę ,że pensja Wójta może wynieść tyle co pensja prezydenta miasta . 
My nie mamy budżetu prezydenckiego. 
Radna D.Wielechowska – ja podtrzymuje swój wniosek z komisji : 
wynagrodzenie  zasadnicze 9 000,00 zł 
dodatek funkcyjny         2 800,00 zł 
dodatek specjalny 30 % 
Nie ma pieniędzy na świetlice , Przewodniczący Rady Gminy skłania radnych do podwyżki. 
Skąd źródło finansowania podwyżki dla Wójta Gminy . 
 
Za wnioskiem Komisji BOR głosowało 8 radnych , przeciw 5 radnych , 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu . 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 8 głosami za przy 6 głosach przeciwnych . 
 
Uchwała nr XXII/258/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 

Radna D.Wielechowska- czy może Pan udzielić odpowiedzi na moje pytanie skąd na to 
pieniądze ? 
Przew.Rady Gminy – nie ja to uchwaliłem , i tak musieliśmy podwyższyć wynagrodzenie . 
Uchwała została przyjęta .  
 

Do pkt.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Dobre na lata 2021-2030. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 wstrzymującym się od głosu . 
 
Uchwała nr XXII/259/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 

Do pkt.15 . Podjęcie uchwały zmian w budżecie gminy Dore na 2021 rok. 
 

Wójt Gminy – zaproponowałem przyjęcie kwoty jednego tysiąca złotych oraz wkradł się błąd 
merytoryczny w zapisie „dokumentacja i zakup materiałów „ 
Gorąco dziękuję radzie za podwyżkę . Ja nie żądałem podwyżki , ja przyszedłem do gminy po 
to ,aby coś dla gminy zrobić . Podwyżka to nie jest mój wymysł . Nie będę się do tego odnosił 
i komentował . Jest to dla mnie jeszcze większe wyzwanie i więcej pracy . 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za , 1 osoba nie brała udziału w  
głosowaniu. 
Uchwała nr XXII/260/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Do pkt.16. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobre na lata 
2022 – 2030. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 wstrzymującym się od głosu . 
 
Uchwała nr XXII/261/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 

Do pkt.17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Dobre na 2022 rok. 
 
Radny K.Laskowski – mam prośbę , składałem wniosek o zatrudnienie pedagoga , mam prośbę   o 
zatrudnienie od 1 lutego 2022 roku . Skąd pieniądze ? Może mniej dróg , na sali gimnastycznej  
Jest instalacja fotowoltaiczna , są oszczędności w energii . 
Wójt gminy – myślę ,że na Komisji BOR szczegółowo odniosłem się  do budżetu na 2022 rok . 
My w roku 2021 wydaliśmy na oświatę 10,5 mln złotych , w zrost w 2022 roku o 1,4 mln złotych . 
Od września 2022 roku przewidywany jest wzrost wynagrodzeń , czy otrzymamy subwencję na to, nie 
mamy pewności. 
Czy pedagog jest uwzględniony ? 
Część etatu  pedagoga zdjąłem po to ,aby zatrudnić psychologa . Nie da się wprowadzić wszystkich 
wniosków . Jak będzie kształtowała się inflacja w przyszłym nie wiadomo . Ceny materiałów idą cały 
czas do góry . Poczekajmy jeszcze chwilę na znalezienie środków na świetlicę w Mlęcinie. 
Znajduję środki na aneksy , które wpływają od dyrektorów szkół. 
Przetarg już jeden unieważniłem ze względu na cenę. Skąd wzięły się te ceny ? Może w przyszłym 
roku ceny się ustabilizują . Przebudowa skrzyżowania w Rudzienku , cena też mocno wyśrubowana . 
Moja prośba jest taka ,aby państwo przyjęli ten budżet.  
Będziemy składali wnioski o kolejne dofinansowania m.in.rozbudowa budynku Urzędu Gminy gdyż 
obecny budynek nie spełnia wymogów architektonicznych . 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 wstrzymującym się od głosu . 
 
Uchwała nr XXII/262/21 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 

Wójt Gminy – dziękuję Wysokiej Radzie za przyjęcie budżetu .Dziękuję Pani Skarbnik za pracę 
pomimo bardzo trudnych warunków z uwagi na COVID ,ale udało się opracować budżet . 
Bardzo dziękuję za przyjęcie tej uchwały . 
 
Do pkt.18.Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .  
 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokół. 
 
Do pkt.19.Wolne wnioski . 
 
Radna H.Wadas – na sali jest Pan , który wielokrotnie  składał pisma . Proszę o umożliwienie 
zabrania głosu. 
W Adamowie pojawiła się budowa farmy fotowoltaicznej , czy są jakieś informacje ? 

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Jaki mamy stan przeszkolonych kierowców w OSP Mlęcin ? Jak są wyposażone  straże w 
odzież ochronną? 
Ja poparłam ten budżet , jest mi przykro ,że radni muszą wskazywać skąd pieniądze . 
Radny M.Poławski – ostatnio otrzymałem telefon o złej jakości wody, czy można prosić o 
wyjaśnienie w tej sprawie  
Radny St.Pawiński- chciałem zabrać głos w pkt.8 ,ale Pan Przewodniczący nie zauważył . 
Chodzi mi o odbiór opon  dużych . 
Były prowadzone prace konserwacyjne na zasuwach , zasuwy nie są chyba odkręcone bo 
ciśnienie wody zmniejszyło się. 
Radna D.Wielechowska – uważam ,że umowa podpisana z przewoźnikiem na dowóz dzieci 
jest bardzo niekorzystna , ponieważ w momencie zawieszenia nauki stacjonarnej , przewoźnik 
nie powinien otrzymywać 100 % dochodu gdyż w takim przypadku  firma ma prawo ubiegać 
się o otrzymanie tarczy (wsparcia) od państwa .Sytuacja nas nie zaskoczyła , była do 
przewidzenia , więc zaoszczędzona kwota mogłaby być przeznaczona np. na godziny 
świetlicowe . Uważam to działanie  (podpisanie umowy z przewoźnikiem ) jako niekorzystne i 
niepotrzebnie obciążają budżet Gminy  . 
Wójt Gminy – fotowoltaika  w Adamowie jest na etapie procedowania. 
W niedługim czasie Pani Anna otrzymała polecenie ,aby zebrać informację  o stanie 
wyszkolenia w jednostkach OSP, wszystkie jednostki złożyły taką informację , Mlęcin nie 
złożył, dlatego nie wiem jaki jest stan. 
W ciągu dnia kierowcy pracują zawodowo . 
OSP Dobre i Rudzienko są w KRSG , a pozostałe jednostki są jednostkami pomocniczymi . 
Nie ma potrzeby ,aby było po kilku kierowców. Wiele było programów dofinansujących   
odzież i jednostki   OSP mogły składać wnioski . Nikt nie udziela nam informacji o stanie 
wyposażenia. 
Zła jakość wody , być może pojawiła się taka sytuacja . Mieliśmy tydzień czasu na renowację 
zbiorników w Dobrem , do mieszkańców szła woda z Czarnogłowia  . Być może jakieś brudy 
dostały się do wody. 
Pytanie Pana Pawińskiego , kto kupuje nową  oponę ma prawo oddać starą oponę . 
Sprzedający ma obowiązek przyjęcia starej opony . 
Słabe ciśnienie wody mogło być związane z pracami konserwacyjnymi . W domach należy 
przeczyścić sitka . 
Pytanie Pani Wielechowskiej ,że umowa z przewoźnikiem jest niekorzystna . Jeśli Pani tak 
uważa proszę zgłosić do prokuratury . Obecnie jest  zdalne nauczanie ,ale przewoźnik jest cały 
czas do dyspozycji . 
Radna H.Wadas – ja bym prosiła ,aby zorganizować spotkanie w Adamowie odnośnie 
fotowoltaiki . Jeśli chodzi o OSP to ja nie pytałam z pretensją. 
Radna D.Wielechowska – ja rozumiem ,że zgodnie z umową , przewoźnik jest do 
dyspozycji ,ale można wprowadzić zapis  ,że w chwili zawieszenia zajęć , wynagrodzenie może 
wynieść 50 % . 
Wójt Gminy -  z tego co wiem Pan mąż też jest kierowcą , czy chciałaby by pani , aby przyniósł 
do domu 50 % wypłaty . Kierowcy są do dyspozycji , trudno jest teraz znaleźć kierowcę 
autobusu . 
 
W sesji udział wziął mieszkaniec Mlęcina pan J.B.  
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P.J.B.- dwukrotnie pisałem do rady Gminy o pomoc w rozwiązaniu mojej sprawy . 
Przew.Rady Gminy – pisma były czytane , analizowane , byliśmy w terenie . 
P.J.B.- ja nie dostałem konkretnej odpowiedzi . 
Przew.Rady Gminy – jeśli Pan ma wątpliwości  to proszę zgłosić do prokuratury . Jak Rada 
Gminy ma sprawdzić ,że gmina nie kupiła przepustu. 
P.J.B.  - sprawa ciągnie się już trzeci rok , Wójt wydał decyzję , SKO ją uchyliło , dostałem 
znowu taką samą decyzję. 
Przew.Rady Gminy – proszę zgłosić to do prokuratury. 
P.J.B. – powołano dwóch biegłych , proszę powiedzieć ile to kosztowało . na początku tego 
postępowania Wójt podpisywał pisma , teraz podpisuje Z-ca Wójta lub Sekretarz . Ja tylko 
poszedłem do Wójta  zapytać co się dzieje na drodze . Pan Wójt powiedział ,że nie widzi 
problemu. 
Wójt Gminy – biegli byli na Pana wniosek . 
Przew.Rady Gminy – odpowiedź na pismo Pan dostał . 
P.J.B.- nie dostałem konkretnej odpowiedzi . Czy ktoś z radnych zainteresował się aktami 
sprawy . 
Przew.Rady Gminy – radni nie będą rozpatrywać Pana sprawy . Prace były na drodze gminnej. 
P.J.B.- czy tak się robi ,że nawozić cegłę na drogę ,żeby jeszcze bardziej podwyższyć drogę i 
zakłócić stosunki wodno prawne. 
Przew.Rady Gminy – proszę napisać jeszcze jedno pismo. 
Radny M.Poławski – czy oprócz tych pism , które były czytane składał Pan jeszcze inne pisma?  
P.J.B.- nie , pisałem do Wójta Gminy. Proszę mi pokazać dowody wpłaty ,że sąsiedzi zapłacili 
za rozgraniczenie . 
Wójt Gminy – wszystkie strony uiściły koszty rozgraniczenia . Jeśli Pan ma wątpliwości  to 
proszę złożyć wniosek do prokuratury . 
P.J.B. – dostałem decyzję , dołączyłem zdjęcie zalanego terenu z 6 sierpnia ,a pan Wójt 
napisał ,że te zdjęcia są poroztopowe. 
Wójt Gminy – ostatnio byłem na spotkaniu w z Ministrem Rolnictwa i na tym spotkaniu była 
mowa ,że każdy będzie miał obowiązek ubezpieczenia swojego areału . 
Pan zatruwa życie mi , Radzie Gminy , jest pan konfliktowy  , ja Panu rzetelnie odpowiadam  
na pisma . Kąt nachylenia drogi nie jest na pańską stronę . 
Radny K.Laskowski – sprawa przestoju firmy przewozowej . Przy następnej umowie trzeba 
zapisać ,że jeśli kurs jest opłacony to powinien się odbywać ,żeby mogli korzystać z dowozu 
mieszkańcy . 
Radca prawny – dziękujemy za propozycję , będziemy się zastanawiać nad tym. 
Radna D.Wielechowska – to dlaczego już przy tym przetargu nie zastosowano takiego 
rozwiązania . Sytuacja była do przewidzenia . A jeśli zajęcia będą zawieszone do końca roku? 
 
Do pkt.20.W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął 
Sesje Rady Gminy. 
 
Protokółowała:      Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska 
              Waldemar Szymański 
  



 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

  


